

# Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle

---

## Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle

**Bilag 1:** Placering af chikaner på mellemstier

**Bilag 2:** Placering af vejbump

Tidspunkt: onsdag d. 8. august 2012 kl. 20.00 hos Bo Tronholm Frigast, nr. 49.

Mødedeltagere:

Svend Profft, formand (FM)  
Bo Tronholm Frigast (NFM)  
Brian Brink, kasserer (BB)  
Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL)  
Brian Axbøg, bestyrelsesmedlem (BA)  
Helle Hald, suppleant (HH)

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af referent
3. Godkendelse af dagsorden
4. Godkendelse af referat fra sidste møde
5. Status på igangsat bestyrelsesarbejde
6. Behandling af indkomne forslag
7. Fastlæggelse af næste møde
8. Eventuelt

Formanden byder velkommen, også til suppleant Helle Hald. Mødet blev stablet på benene med meget kort varsel. Suppleant Per Bentzen var forhindret i at deltage.

**Ad pkt. 1:**

Formanden vælges til dirigent.

**Ad pkt. 2:**

HDL er referent.

**Ad pkt. 3:**

Dagsordenen godkendes. Det er dagsordenen fra det aflyste bestyrelsesmøde d. 24. juli, der er overført.

**Ad pkt. 4:**

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er allerede godkendt og lagt på hjemmesiden.

**Ad pkt. 5:**

*Vedr. chikaner på mellemstierne:* BA har talt med Kalundborg Kommune (KK) vedr. chikaner på mellemstierne ind til Foreningens område. KK virker meget åben for ideen; bestyrelsen skal fremkomme med forslag, om hvor chikanerne skal placeres. Bestyrelsen har udarbejdet forslag, som fremsendes til KK af BA. Bestyrelsens udarbejdede forslag er vedlagt som bilag 1.

*Vedr. overdragelse af vejen:* BA har ligeledes talt med KK vedr. overdragelse af vejen. Det blev antydnet, at overdragelsen ligger lige om hjørnet, hvorfor bestyrelsen har igangsat forberedelser til selve overdragelsesforretningen med KK. Foreningen kommer til at overtage udgifter til belysning. Bestyrelsen beslutter at

BA og BB forbereder et brev til grundejerne, der opfordrer til at gøre bestyrelsen opmærksom på fejl og mangler på vejen. I samme moment vil grundejerne blive bedt om at oplyse, hvis der er ønsker til ændring af indkørsel, sti eller belægning. Det skal bemærkes, at dette skal bruges til at få en samlet godkendelse af ændringerne; udgifterne til ændringerne skal bekostes af grundejerne selv. BA og BB vil inden for de kommende uger gå en tur på vejen for at finde fejl og mangler.

BA vil i forbindelse med kommende kontakt med KK undersøge om ansøgning vedr. ændringer af indkørsler mv. skal tages sammen med overdragelsesforretningen, eller om Foreningen skal vente til efter overdragelsen.

*Vedr. vej bump:* Foreningen skal selv bekoste vej bump, og vejen skal være overdraget, inden vi må gøre noget. Inden der sættes vej bump op, skal der fremsendes et forslag til KK som skal godkendes af både kommunen og Politiet. KK sørger for behandling af sagen hos Politiet. Når politiet behandler sagen, ser de på hvilken maksimum hastighed der ønskes på vejen, og derefter vurderer de hvor mange samt hvilken slags vej bump, der vil være passende. Dvs. der oftest skal flere bump på vejen, og ikke kun de tre, som foreningen vil lægge op til. Bestyrelsen blev enige om at bibeholde forslaget på tre vej bump. Forslag til placering af vej bump, som fremsendes til KK, fremgår af bilag 2.

**Ad pkt. 6:**

Ingen indkomne forslag.

**Ad pkt. 7:**

Pkt. 8 blev behandlet først.

Næste møde onsdag d. 29. august 2012 hos Bo.

**Ad pkt. 8:**

Bestyrelsen har modtaget et oplæg/opfordring til bestyrelsens arbejde fra nr. 43, 55 og 63.

Det diskuteres frem og tilbage hvordan oplægget skal behandles eftersom, det ikke er et indkommet forslag. Bestyrelsen stemmer om hvorvidt, der skal svares separat på hvert enkelt punkt, eller om der skal gives et overordnet svar. BA stemmer for at svare separat på samtlige punkter, mens resten af bestyrelsen stemmer for at give et overordnet svar. Suppleant Helle Hald, der ikke har stemmeret, udtrykker, at bestyrelsen ikke bør bruge lang tid på at svare på oplægget, da det ikke er et indkommet forslag. Dette blev bakket op af BB.

Bestyrelsen har gennemlæst oplægget og er enige om, at flere punkter er nyttige, andre er allerede igangsat og andre igen findes på nuværende tidspunkt ikke relevante.

Bestyrelsen udfærdiger og sender svar til de medlemmer, der kom med oplægget.

HDL, FM og NFM vil inden næste møde tilføje relevante punkter fra oplægget til todo-listen.

Kassereren fremlægger kontoudtog for foreningens konti fra d.d. For ikke at glemme dette punkt, som det tidligere er sket, opfordrer kassereren til, at det kommer på dagsordenen som et selvstændigt punkt.

Mødet hæves kl. 23.28.

Henriette Daugaard-Larsen  
sekretær

## Placering af chikaner på mellemstier



## Placering af vejbump

